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Betreft: eikenprocessierups en gevolgen droogte voor de natuur

Beste mensen,

Als ik dit schrijf is het ruim 30 graden en hebben we de tweede hittegolf in Nederland te pakken. Als 
mens moeten we ons daaraan aanpassen en we hebben hitteprotocollen die in werking treden. Ook 
de natuur past zich hieraan aan. Het is op sommige plekken droog, kurkdroog. Gelukkig hebben we in 
Raalte relatief gezien nog enige neerslag gehad. Maar wie goed kijkt, ziet dat een aantal bomen 
verdroogd zijn of dode takken bevatten en de herfstkleuren zetten vervroegd in.

In het voorjaar hadden we te kampen met een enorme uitbraak van de eikenprocessierups. Daar is 
op geanticipeerd, maar dit kon niet verhelpen dat er toch veel overlast is geweest. Daarnaast rukt 
ook de plant Japanse duizendknoop op, deze is bijzonder moeilijk te bestrijden en groeit overal 
doorheen.

We staan dus voor nogal een aantal uitdagingen!

Dit roept de volgende vragen op:

1. Heeft het college voldoende in beeld wat de gevolgen zijn van de afgelopen twee droge 
zomers, voor de natuur? 

2. Wordt er voldoende actie ingezet op mogelijk gevaarlijke situaties t.a.v. dood hout?
3. Wordt er toekomstbestendig beleid uitgezet, denk hierbij bijv. kap en her-plant?
4. Wordt het beleid dat uitgezet is t.a.v. de eikenprocessierups geëvalueerd en mogelijk 

bijgesteld?
5. Heeft het college voldoende in beeld wat te doen bij “plagen” zoals de eikenprocessierups, 

nieuwe muggen soorten of de oprukkende Japanse duizendknoop en wat de bijbehorende 
kosten hiervan zijn?


